
Anetta Urbaniak 
Radna Rady Miejskiej w Koszalinie 

Koszalin, dnia 22 kwietnia 202lr. 

Pan Piotr Jedliński 
Prezydent Miasta Koszalina 

Interpelacja 
Szanowny Panie Prezydencie, 

Otrzymałam zgłoszenia o zwiększającej się ilości ubytków w jezdni na ulicy 
Modrzejewskiej i przyległych do niej chodników, które się pozapadały i stanowią zagrożenie 
głównie dla osób starszych, przemieszczających się tymi chodnikami w kierunku rynku miejskiego. 
Mieszkańcy skarżą się również na stan drzew rosnących przy wspomnianym chodniku. Drzewo 
znajdujące się najbliżej przejścia dla pieszych wykazuje oznaki posuszu kilku konarów i przy 
większych wiatrach suche konary mogą się złamać, co stanowi potencjale zagrożenie dla 
poruszających się osób. W ubiegłym roku mieszkańcy interweniowali w tej sprawie, ale sytuacja 
nie uległa zmianie. Na potwierdzenie tego stanu przesyłam zdjęcia przekazane mi przez 
mieszkańców. 

Z uwagi na powyższe bardzo proszę Pana Prezydenta o interwencję w tej sprawie. 

Z poważaniem 

Anetta Urbaniak 
Radna Rady Miejskiej w Koszalinie 



(240*320) 

i Hm 



(240*320) 

1/1 



- (240*320) 

1/' 



~ (240*320) 





-<w-r,<.u£ i 

~ (240x320) 

h^^™k^Pl's.Moe,h^„Mh^ta,p|s|M^w8 

VI 



~ (240*320) 

https://poc2ta.um ««p 

1/1 



Anetta Urbaniak 
Radna Rady Miejskiej w Koszalinie 

Koszalin, dnia 20 kwietnia 202 lr. 

Pan Piotr Jedliński 
Prezydent Miasta Koszalina 

Interpelacja 
Szanowny Panie Prezydencie, 

Otrzymałam zgłoszenia o powtarzającym się i utrzymującym długi czas bałaganie oraz 
brakiem nadzoru nad śmietnikami przy ulicy Nowowiejskiego. Otrzymane informacje sprawdziłam 
osobiście i faktycznie śmietniki w tym rejonie wyglądają tragicznie. Aby upewnić się, że nie było to 
zdarzenie incydentalne, po dwóch tygodniach ponownie sprawdziłam stan tych osłon 
śmietnikowych i sytuacja nie uległa zmianie. 

Oczywiście można uznać, że często sami mieszkańcy nic dbają o czystość, ale w większości 
przypadków ten bałagan wynika z braku reakcji zarządców tych nieruchomości, czy zbyt rzadkiego 
odbioru śmieci, przepełnienia śmietników i pojemników na odpady segregowane. 

Ponadto w dniu 19 kwietnia br. otrzymaliśmy jako Radni Rady Miejskiej list otwarty, 
w którym padają stwierdzenia, że cyt. „Brudny Koszalin, to mało powiedziane! Koszalin jest 
bardzo brudny i bardzo zaniedbany!!!!" 1 napisali to Państwo, którzy w poszukiwaniu pięknego 
miasta przeprowadzili się do Koszalina z Bolesławca, a w liście podane są konkretne miejsca m.in. 
park ABC, okolice ZUS. Takie stwierdzenia osób zupełnie postronnych powinny skłaniać to 
działania, w celu poprawy stanu czystości i zarazem wizerunku naszego miasta. 

Z uwagi na powyższe bardzo proszę Pana Prezydenta o wnikliwą ocenę Koszalina pod 
względem czystości i zalegających śmieci przed osłonami śmietnikowymi. Należy zwrócić uwagę, 
że Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. nic wykonuje należycie usług, 
oferowanych na swojej stronie internetowej i chwali się jakością pisząc „(...) Jakość usług 
i ochrona środowiska oraz ochrona zdrowia i bezpieczeństwo pracy stanowią dla nas działania 
priorytetowe (...)" Niestety te stwierdzenia nie mają nic wspólnego z otaczającą nas 
rzeczywistością, która wyziera z załączonych na dowód powyższych stwierdzeń zdjęć. 

Z poważaniem 

Anetta Urbaniak 
Radna Rady Miejskiej w Koszalinie 
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